


      

  CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI GIURGIU 

PROCES - VERBAL 

 

      Încheiat cu prilejul desfășurării ședinței ordinare a Consiliului Local din 27 iulie 
2023. 
      Prin Dispoziția nr. 629 din 21 IULIE 2023, emisă de Primarul Municipiului 
Giurgiu, Consiliul Local al municipiului Giurgiu a fost convocat în ședința ordinară 
pentru data de 27 iulie 2023, ora 1400. 
 
 
Prezenți: 

1. Damian Marian 
2. Măroiu Marian 
3. Bușcu Gheorghe 
4. Gâdea Gheorghe  
5. Costache Robert Andrei 
6. Țigănilă George  
7. Ion Marian  
8. Pană Gheorghe 
9. Nichita Tereza 
10. Sîrbu Adelina  
11. Muscalu Ionel 
12. Daut Ioan Adrian  
13. Peptănaru Gigica 
14. Andrei Săndel Mihail 
15. Câinaru Codruț 
16. Nicorescu Gelu  
17. Săndulescu Petronela 
18. Cioacă Ionuț 
 

Absenți:  
 
19. Pălălău Gheorghiță Stelian - motivat 
20. Funieru Cătălin - motivat 
21. Ioniță Ciprian Liviu - motivat 

 
 



     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Bună ziua, încep prin a o ruga pe doamna 
secretar să ne comunice dacă avem cvorumul legal pentru a susține ședința. 

Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: Da, domnule președinte sunt prezenți 18 
consilieri locali, absentează 3, domnii Pălălău Gheorghiță, Funieru Cătălin și Ioniță Ciprian. 
     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Vă mulțumesc, întrucât avem cvorumul necesar 
începem ședința prin ascultarea imnului național. 

 
Se asculta Imnul Național. 
 
 Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Doamna secretar vă rog să supuneți la vot 

procesul verbal al ședinței anterioare. 
Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: Supun aprobării dumneavoastră procesul verbal 

al ședinței extraordinare din data de 06.07.2023. Cine este pentru?  
Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, procesul verbal a fost aprobat în 

unanimitate.Acum supun la vot ordinea de zi a ședinței de astăzi care este compusă din 16 proiecte 
de hotărâre și 10 proiecte suplimentare, cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. Ordinea 
de zi a fost aprobată. Trecem la ordinea de zi. 

Proiectul 1: Proiect de hotărâre nr.219/18.07.2023 privind aprobarea modificării 
Organigramei și Statului de Funcții al Sport Club Municipal ,,DUNĂREA 2020” Giurgiu. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost aprobat cu unanimitate. 

Proiectul 2: Proiect de hotărâre nr.221/19.07.2023 privind modificarea Regulamentului de 
Organizare și Funcționare al Direcției Administrare Active din Proiecte cu Finanțare 
Europeană. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei urbanism şi amenajarea 
teritoriului, protecţia mediului, agricultură şi turism. 
    Domnul consilier Andrei Săndel: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost aprobat cu unanimitate. 

Proiectul 3: Proiect de hotărâre nr.217/17.07.2023 privind acordarea unui sprijin financiar în 
sumă de 3.000 lei. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 



     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei servicii publice, muncă şi 
protecţie socială. 
    Domnul consilier Pană Gheorghe: Domnule președinte aviz favorabil cu un amendament 
propus de către domnul Țigănilă în sensul măririi sumei de la 3000 de lei la 5000. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții?  
    Domnul consilier Țigănilă George: Da, eu aș avea domnule președinte. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Vă rog. 
    Domnul consilier Țigănilă George: Am crezut că putem ajuta o familie nevoiașă la un caz de 
genul acesta, dar valoarea pe care noi, primăria, le-am acordat-o de 3000 de lei, foarte mică și am 
venit cu un alt amendament și am zis în felul următor, de la 3000 să se dea 5000 pentru că au rămas 
pe drumuri și ce ar putea să cumpere cu valoarea 3000 de lei? Nici 2 metri de cherestea și aș vrea 
toți colegii să fie de acord că bani, poate sunt și putem ajuta o familie nevoiașă. Vă mulțumesc. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Vă mulțumesc și eu, mai sunt discuții cu privire la 
acest proiect? 
   Doamna Dogaru Roxana : Domnule consilier avem și noi o situația financiară la acest moment, 
bugetul este limitat în sensul că suma pe care o avem este foarte mică și suntem abia la jumătatea 
anului avem de achitat ajutoare, în principal ajutoarele cele mai mari ca și valoare sunt ajutoarele de 
deces. Au fost acordate până la acest moment pentru 16 persoane decedate pe raza municipiului, din 
istoricul, ca să spun așa, sunt minim 30 de persoane în fiecare an, un astfel de sprijin este în sumă 
de aproximativ 4000 de lei, în afară de acestea mai avem sume angajate respective neplătite pentru 
încheierea celor 50 de ani de căsătorie, mai avem aproximativ 23 de persoane de plătit până în acest 
moment și vă spun plus persoanele centenare încă 2 persoane și ajutoare urgență și vă dați seama 
noi nu suntem rău intenționați dar bugetul este limitat, mai avem disponibili doar 38 de mii de lei. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: În sensul acesta doamna director aș vrea să vin eu cu o 
propunere, am văzut că ne asociem cu Biblioteca Județeană ca să scriem 2 cărți, știu ce fel de cărți 
una vine din Franța și una probabil din Bangladesh, haideți să să luăm din acei 8000 de lei care și 
așa nu cred că sunt de folosință acolo și să îi dăm pentru aceste nevoi, astăzi să modificăm bugetul 
să venim cu un amendament la buget și să găsim banii necesari pentru că întradevăr eu știu această 
familie, a ars aproape în totalitate casa și oamenii aceștia chiar au nevoie de bani și să îi ajutăm. 
   Doamna Dogaru Roxana : În același timp, domnul a declarat că a depus cerere și la AJPIS, în 
astfel de situații se pot acorda ajutoare și de la bugetul local și de la… 
    Domnul consilier Țigănilă George: Noi suntem Primăria Municipiului Giurgiu și nu suntem 
DAS, nu suntem Consiliul Județean. 
   Doamna Dogaru Roxana : De acord, am acordat de fiecare data. 
   Domnul consilier Muscalu Ionel: Îmi cer scuze că intervin dar și acolo știți bine că nu se poate 
da decât un ajutor. 
    Doamna Dogaru Roxana : În astfel de situații, da. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Vă mulțumesc, mai sunt discuții cu privire la 
proiectul acesta? Dacă nu mai sunt discuții o să propun proiectul în forma inițială și după aceea vom 
supune la vot în varianta cu amendamentul domnului Țigănilă. Supun la vot proiectul în varianta 
inițială, cine este pentru? 6 consilieri, domnul Damian, Muscalu Ionel, Gădea Gheorghe, Costache 
Robert, Bușcu Gheorghe și Andrei Săndel. Cine este împotrivă? 11 consilieri Pană Gheorghe, 
Peptănaru Gigica, Nichita Tereza, Săndulescu Petronela, Câinaru Codruț, Cioacă Ionuț, Nicorescu 
Gelu, Țigănilă George, Măroiu Marian, Daut Adrian și Ion Marian. 1 abținere – Sîrbu Adelina. 
Acum voi supune la vot proiectul în varianta cu amendamentul domnul Țigănilă, cine este pentru? 
12 consilieri – Daut Adrian, Sîrbu Adelina, Pană Gheorghe, Peptănaru Gigica, Nichita Tereza, 
Săndulescu Petronela, Câinaru Codruț, Cioacă Ionuț, Țigănilă George, Măroiu Marian, Ion Marian 



și Nicorescu Gelu. Proiectul a fost aprobat cu 12 voturi pentru în varianta cu amendamentul propus 
de domnul consilier Țigănilă. 

Proiectul 4: Proiect de hotărâre nr.223/19.07.2023 privind premierea elevilor care au obținut 
rezultate deosebite la examenul de  Evaluare Națională și examenul de Bacalaureat, anul 2023 
din instituţiile de tip gimnazial și liceal din Municipiul Giurgiu. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei învăţământ, sănătate, social–
culturale, sportive, culte şi familie. 
    Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost aprobat cu unanimitate. 

Proiectul 5: Proiect de hotărâre nr.222/19.07.2023 privind încheierea unui Acord de 
Parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Biblioteca Judeţeană „I.A. Bassarabescu” Giurgiu, 
instituţie aflată în subordinea  Consiliul Judeţean Giurgiu. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei învăţământ, sănătate, social–
culturale, sportive, culte şi familie. 
    Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Vă rog doamna 
Săndulescu. 
    Doamna consilier Săndulescu Petronela: A nu se crede că sunt împotriva acestor sume, voi 
vota pentru, însă aș avea rugămintea ca cei care primesc aceste sume să vină la propriile lansări de 
carte. Vă mulțumesc. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc și eu, domnul Câinaru, vă rog. 
    Domnul consilier Câinaru Codruț: Acest articol a mai fost pus pe ordinea de zi a consiliului 
local în urmă cu vreo 5-6 ședințe ordinare când a fost refuzat, cred că era vorba de 3 scriitori la 
vremea respectivă. Dacă nu era vorba de 3 și erau tot 2, nu cred că s-a produs vreo modificare, eu 
știu că o hotărâre de consiliu local dacă nu i se aduce nicio modificare nu poate să revină în aceiași 
formă, 2 la mână atâta timp cât primăria refuză o sponsorizare pentru un concurs de matematică cu 
suma mai mică decât s-a cerut aici unde au participat sute de copii, nu cred că e cazu să dam unor 
oameni cum e domnul doctor Georgescu, un medic în general are bani, să ceri o sponsorizare de la 
primărie, eu voi vota împotrivă pentru că nu mi se pare normal ca să dam niște bani publici pentru 
niște persoane... 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc domnul consilier, mai sunt discuții? 
Vă rog. 



    Doamna consilier Peptănaru Gigica: Și eu sunt împotriva la acest ajutor întrucât cei 2 au 
posibilitate materială și eu cunosc foarte bine modalitatea de a face o carte pentru că acesta este 
domeniul meu și cu acest lucru mă ocup de câțiva ani, se știe foarte bine că se pot scoate de la 10 
cărți în sus și cine vrea să-ți scoată o carte poate să o facă iar eu merg pe principiul sunt prostiile 
mele, ceea ce am scris eu, mi le plătesc, sunt prostiile altora e mai greu să plătim, nu este o sumă 
mare, este o sumă mică aceasta care este pusă în discuție astăzi dar consider că proiectul pe care 
Dan Mucenic în 2014 l-a gândit a fost pentru cărți de valoare, pentru cărți vechi, cărți care nu s-au 
mai edicat și nu mai există posibilități decât..eu nu sunt împotriva finanțării cărților dar dacă celor 2 
le dăm, le acordăm această sumă, ce facem cu cei 10-15-20 care sunt în județ și care și ei vor să își 
scoată o carte? Un alt lucru pe care vreau să îl aduc în fața dumneavoastră este faptul că biblioteca 
nu promovează toți scriitori buni sau răi, eu nu pot spune cu exactitate că sunt buni sau răi, dar nu 
am auzit vreodată vorbindu-se de anumite persoane, dau 2-3 nume că nu vreau să îi supăr pe 
ceilalți, Gica Ciobanu, Tudor Vencea care nu sunt cunoscuți, cred că nu știe nimeni că scriu, nu sunt 
promovați. Mulțumesc frumos. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc doamna consilier, domnul Muscalu vă 
rog. 
   Domnul consilier Muscalu Ionel: Mulțumesc și eu, aș vrea să fac câteva precizări la acest 
material, deci nu am văzut nicio cerere a autorilor către primărie, am văzut o adresă a Bibliotecii 
Județene I.A. Basarabescu pe care toți o aveți la mapă care își asumă responsabilitatea de a scoate 
aceste 2 cărți, una se numește „ Cadru doctor Tănăsescu vol.II” autor este Mirela Gruiță pe care 
probabil o cunoașteți, este de profesie ziarist, a mai scris cărți iar acest volum 2 este o continuare a 
primului volum scris de Dan Muncenic, în curând secția împrumut carte pentru copii va purta 
numele lui Dan Mucenic, iar această carte se dorea a fi lansată la festivitatea oficială care va avea 
loc în septembrie. Sigur nu cred că doamna Gruiță s-a gândit să vină aici sau domnul Cosmin 
Georgescu să fie un cerșetor de cultură. Să fie un om care cerșește pe la porțile Consiliului Local 
niște bani pentru că știu alții cum se scot carți, aici este vorba de altceva, despre faptul că o instituție 
publică își asumă acest demers cultural și cu tot respectul pe care îl am pentru dumneavoastră și știți 
că am, mi se pare o atitudine nepotrivită pentru că, vă spun așa într-o zi ploioasă seceta culturală 
există, dacă noi cei de aici spunem că nu vrem să, nu avem nimic împotriva cărții dar nu vrem să 
dăm bani pentru carte, atunci este o atitudine care putem să o ducem mai departe să o vadă toată 
lumea, să înțeleagă și giurgiuvenii ce fel de consilieri avem pentru că unul este în Paris și altul este 
nu știu unde. Este o chestie ciudată nu știu dacă aici ar trebui să vorbim despre niște autori sau nu, 
dacă avem competența să fim critici literali, nici nu este treaba noastra acest lucru, din punctul mei 
de vedere este acela de a sprijini sau nu o activitate pe care Biblioteca Județeană o desfășoară de 
ceva vreme pe care dumneavoastră ca și consilieri locali ați sprijinit-o ani de zile pentru că nu se cer  
prima data fonduri pentru apariția unei cărți, s-au cerut de pe vremea domnul Barbu și a domnului 
Mucenic și s-a ajuns la 100 si ceva de volume care au fost scoase cu sprijinul consiliului local în 
mare parte. Credeam că este o chestiune de mândrie, de elită, să ne lăudăm că noi consiliul local 
sprijinim cultura, dar sigur că fiecare dintre noi are dreptul să gândească cum vrea, pe de altă parte 
știm cu toții că la fiecare lansare de carte, în fața unui tablou sau a unei sinfonii sta un public, 
fiecare cu publicul lui, probabil că autorii de astăzi nu fac parte, nu și-au găsit publicul aici, pentru 
mine, eu fac parte din acest public și o să sprijin, o să votez pentru, nu numai pentru autori că nu mă 
interesează neapărat lucrul acesta mai ales pentru faptul că acest demers, biblioteca Giurgiu este un 
demers care a devenit la un moment dat o efervescentă chestiune culturală de nivel national care a 
adunat aici oameni din toată țara, care a adus personalități literare de nivel național care au avut 
lansări și aici și în București sau librării mari și cred că  aceasta este defapt atitudinea corectă, nu 
am decât gânduri de a vota pentru și mi se pare nepotrivită atitudinea. Mulțumesc. 



    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc domnul Muscalu, vă rog domnule 
Măroiu. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Domnul vice, nu pot să spun că am ceva împotriva culturii 
dar atâta vreme cât în urmă cu ceva timp domnul primar a participat la o festivitate de premiere a 
unor olimpici de la Liceul Maiorescu dacă nu mă înșel și s-a făcut de râs că nu avea 5000 de lei să-i 
premieze pe acești copii, cred că este inutil să dăm în condițiile în care nu avem bani, dăm niște 
bani pentru niște cărți care nu știu cât de valoroase sunt. 
   Domnul consilier Muscalu Ionel: Nu am vorbit de valoare, iar pe de altă parte chiar înainte am 
votat pentru 3000 de lei pentru cei care sunt venituoși, este adevărat că sunt puțini bani, poate că 
mai mult le dau bunicii decât noi dar asta este, aceasta este realitatea în care trăim. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Bun, mai sunt discuții cu privire la acest proiect? 
Vă rog doamna Peptănaru. 
    Doamna consilier Peptănaru Gigica: Eu am înțeles ce spune domnul viceprimar, am înțeles și 
aluzia, să știți că cei care nu vin să ceară bani, eu am fost una care am cerut în 2014 și am fost 
servită cu sictir și cu îngenunchiat la toate ușile și la toate clanțele pentru o carte care am scos din ea 
80% și care a ajuns o cărticică de buzunar infectă și am considerat că nu trebuie să mai cer niciodată 
bani pentru a fi privită, nici ceilalți colegi ai mei nu vor să vină să mai facă cerere pentru că au 
coloana vertebrală și știu ce înseamnă acel leu de la bugetul statului, pentru că acești bani de la 
bugetul statului sunt banii din buzunarul nostru, a celor din afară și haideți să gândim logic, eu nu 
am nimic cu.., tocmai că eu promovez pe banii mei cultura și știu ce înseamnă să-ți promovezi pe 
banii tăi munca și să lași orice alte lucruri ca să faci acest lucru. Nu am cerut și nici nu cer decât atât 
să se facă cunoscuți scriitorii, artiștii pe care îi avem în județ și care știți sunt 2-3 care tot aceia se 
rotesc. Mulțumesc. 
    Domnul consilier Muscalu Ionel: Poate aceia au valoare. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Vă mulțumesc doamna consilier, mai sunt alte 
discuții la acest subiect? Dacă nu mai sunt discuții o să supun la vot proiectul, cine este pentru? 10 
consilieri – Damian Marian, Săndulescu Petronela, Daut Adrian, Muscalu Ionel, Gâdea Gheorghe, 
Bușcu Gheorghe, Pană Gheorghe, Sârbu Adelina, Costache Robert și Săndel Andrei. Împotrivă? 7  
consilieri – Peptănaru Gigica, Câinaru Codruț, Cioacă Ionuț, Țigănilă George, Nicorescu Gelu, Ion 
Marian și Măroiu Marian. O abținere doamna Nichita Tereza. Vă mulțumesc, proiectul nu a fost 
aprobat. 

Proiectul 6: Proiect de hotărâre nr.209/13.07.2023 privind abrogarea Hotărârii 
nr.338/27.10.2022 a Consiliului Local al Municipiului Giurgiu. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost aprobat cu unanimitate. 

Proiectul 7: Proiect de hotărâre nr.210/13.07.2023 privind prelungirea duratei de folosință 
gratuită a unui teren situat în Municipiul Giurgiu, de către Compania Națională de 
Administrare a Infrastructurii Rutiere S.A. 



    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost aprobat cu unanimitate. 

Proiectul 8: Proiect de hotărâre nr.211/14.07.2023 privind aprobarea dezmembrării unui 
teren aparţinând domeniului privat al Municipiului Giurgiu. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost aprobat cu unanimitate. 

Proiectul 9: Proiect de hotărâre nr.213/14.07.2023 privind aprobarea cesiunii contractului de 
concesiune nr.25.889/13.12.2006, încheiat între Municipiului Giurgiu şi Bălăceanu Cristina 
Luciana. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost aprobat cu unanimitate. 

Proiectul 10: Proiect de hotărâre nr.212/14.07. 2023 privind concesionarea prin licitaţie 
publică a unui spațiu, identificat cu număr cadastral 36341 – C1-U1, aparținând domeniului 
public al Municipiului Giurgiu, situat în incinta Dispensarului nr.5-9, strada Ierusalim 3000. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost aprobat cu unanimitate. 

Proiectul 11: Proiect de hotărâre nr.214/14.07.2023 privind concesionarea prin licitaţie 
publică a unui spațiu, identificat cu număr cadastral 36341 – C1-U2, aparținând domeniului 
public al Municipiului Giurgiu, situat în incinta Dispensarului nr.5-9, Strada Ierusalim 3000. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 



    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost aprobat cu unanimitate. 

Proiectul 12: Proiect de hotărâre nr.215/14.07.2023 privind constituirea unui drept de 
superficie cu titlu oneros asupra terenului în suprafață de 688 mp., înscris în Cartea funciară 
nr.34031. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Vă rog domnule 
Măroiu. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule președinte, stimați colegi vis-a-vis de acest proiect 
de hotărâre inițial am vrut să fiu de acord asta nu înseamnă că până la capăt sunt de acord cu 
rezolvarea unor interese a unor agenți economici în detrimentul intereselor consiliului local și a 
primăriei Municipiului Giurgiu. De ce spun acest lucru? Eu cred că înainte de a lua această hotărâre 
s-a făcut un studiu de impact în condițiile în care noi vom fi de acord cu acest proiect de a acorda un 
drept de superficialitate asupra terenului respectiv, automat în momentul în care vom aproba 
suprafața de teren o să fim obligați să acordăm și drept de acces. Am înțeles că accesul este din ce 
în ce mai îngust acolo, s-a dat tot felu de aprobări, de lucrări valagent și a devenit foarte strâmt. Noi 
acolo o să avem 13 autobuze care o să trebuiască să le garăm, să le reparăm și să le alimentăm, în 
aceste condiții în care agentul economic respectiv are un ITP, o stație ITP am înțeles pentru 
autovehicule mari, vorbim de autobuze și camioane. Gândiți-vă că este o intrare și așa îngustă într-o 
curte dince în ce mai mică, el are nevoie de acesti 500 de metri, dar cine a fost cu mașina la ITP știe 
că o mașină intră pe o parte și iese pe cealată parte, nu poate da în marșalier că nu are voie și atunci 
nu este suficient doar să ne referim la acei 500 de metri o să mai fie nevoie de încă vreo 300 de 
metri ca aceste autovehicule să poată să iasă pe calea de acces pe care evident o să fim obligați să o 
punem la dispoziție. Eu aș propune dacă sunteți de acord să amânăm aprobarea acestui proiect de pe 
ordinea de zi, să facem un studiu de impact, să întrebăm chiar și directorul sau domnul inginer șef 
am înțeles că știe mai bine situația de acolo pentru că din informațiile pe care le am prin curtea 
aceea LiberTrans au început să fie ca la el acasă, sapă pe acolo fără să ne aducă la cunoștință, să-și 
aducă coloana de apă potabilă, să-și aducă tot felu de utilități fără a informa în prealabil primăria 
ceea ce mi se pare că e ca pe moșia lor, ori dacă noi punem la dispoziție unui om, mai ales că este și 
în concurență cu noi pentru că noi avem aceste 13 autobuze și ne luptăm de câțiva ani buni să le 
punem în funcțiune, eu cred că trebuie să fim mai atenți pentru că pe viitor eu zic că o să ne afecteze 
în drularea activității pe care noi am vrea să o desfășurăm acolo. De aceea aș da cuvântul domnului 
inginer șef să ne spună mai sigur ce se întâmplă în acea curte. 
     Domnul inginer șef Păun Cosmin: Ce pot să vă spun, acest agentul economic își desfășoară 
activitatea de a renova acea clărire și de a o îmbunătăți, recent am sesizat că dânsu se extinde dar nu 
pot să vă ofer mai multe informații ..neinteligibil...nu știu pe ce teren pentru că nu este al 
Tracumului este al primăriei Municipiului Giurgiu, săptămâna trecută eu am fost în concediu iar 
colegul meu care a rămas a constat acolo că dânsul a încercat să efectueze un branșament de apă în 
acea clădire, din căte știu a fost întrerupt pentru că nu avea toate avizele, încerca să sape pe 



proprietatea Tracumului care este o proprietate privată, nu știu în ce situație se află în acest moment 
lucrarea respectivă, momentan a fost oprită, ce vrea sa facă? Nu am cunoștință. Dar aș vrea să întreb 
pe băieții de la proiecte europene pentru că pe ei îi afectează cei mai mult, acolo este un proiect 
european iar calea de acces, iar aceste informații pe care domnul consilier le cere sunt mai bine 
știute de către ei. 
     Domnul consilier Muscalu Ionel: Chiar rugăm să ne răspundă cei care au propus acest proiect 
pentru că nu aveți treabă cu proiectul acesta, vă mulțumim pentru informațiile pe care ni le-ați dat 
de la fața locului, ca să zicem așa, dar cred că colegul nostru de la Direcția Patrimoniu ne poate 
spune de ce avem astăzi pe listă aici... 
      Domnul Jega Cezar: Suplimentarea actuală reprezintă stabilirea unei...acordarea unui 
superficiu cu drept oneros nu se referă la liberul acces asta va fi stabilit ulterior într-o altă hotărâre 
de consiliu. 
      Domnul consilier Măroiu Marian: Pai suntem obligati, dacă noi îi dam terenul o să fim 
obligați prin lege. 
      Domnul Jega Cezar: Oricum o să fim obligați să avem dreptu de superficie dacă îi dăm oneros 
sau neoneros. Din punctul de vedere solicitat la Direcția Programe Europene a fost favorabil în 
sensul că nu influențează dezvoltarea. 
      Domnul consilier Măroiu Marian: Eu știu că nu este prins în proiect terenul respectiv dar eu 
vorbesc de activitatea viitoare ce se va desfășura acolo în acea curte, cum veți face? Ati mers la fața 
locului ați văzut cum stau lucrurile? 
      Domnul Jega Cezar: Da știm. 
      Domnul consilier Măroiu Marian: Cum? Puneți-ne la dispoziție o situație a terenului în ce 
condiții acest teren, această clădire care este pusă în mijlocul precum bomboana pe colivă, putem să 
desfășurăm activitatea cu 13 autobuze și cu încă nu știu câte autovehicule mari  care o să trebuiască 
sa intre la ITP. 
      Domnul Jega Cezar: ..neinteligibil.. 
      Domnul consilier Muscalu Ionel: Domnul Bogdan Chirpizisu vă rog să ne spuneți și despre 
proiectul european care se desfășoară acolo că a solicitat domnul președinte. 
      Domnul Chirpizisu Bogdan: Având în vedere că s-a dat avizul respectiv din partea noastră 
acolo în zona respectivă va fi stația de încărcare, proiectantul va repoziționa locurile de parcare iar 
raspunsul dumnealui a fost că nu va impacta, asta nu înseamnă că totuși un studiu de impact nu ar fi 
binevenit. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Vă rog doamna consilier Săndulescu. 
    Domana consilier Săndulescu Petronela: Eu am o întrebare, avem autorizație de constructie 
pentru stația de încărcat pentru că mi se pare pe repede înainte să dăm acest spațiu și a 2 întrebare 
este pus a 3 oară acest proiect, are cineva vreun interes? 
      Domnul consilier Măroiu Marian: Ba mai mult decât atât am înțeles că în curtea Tracum a 
mai cumpărat 2-3 terenuri, cine știe mai bine că nu știu exact suprafața pe care au cumpărat-o având 
în vedere situația de insolvență a Tracumu-lui de la un moment dat și vine și cumpără o clădire fără 
teren, nu știu care dintre noi la un moment dat și-ar permite să se ducă să cumpere o clădire fără 
terenul de sub ea. 
      Domnul Jega Cezar:  Da în 2006, mă scuzați având în vedere problemele Tracumu-lui terenul 
de sub construcție a ramas al nostru, dar fără construcție și să o ia să o ducă acasă. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Vă mulțumesc, domnul Andrei vă rog. 
    Domnul consilier Andrei Săndel: Vreau să menționez că în acea curte, acea stație ITP nu există. 
      Domnul consilier Măroiu Marian: Cum nu exista? 
     Domnul consilier Andrei Săndel: A fost stație… 



      Domnul consilier Măroiu Marian: Cum fără un studiu de impact dăm așa pur și simplu niște 
terenuri. 
      Domnul consilier Andrei Săndel: Eu am ținut să menționez că acum nu există autorizație. 
      Domnul consilier Măroiu Marian: Dar dacă noi îi punem în regulă cu terenul, poate să își ia 
autorizație. 
      Domnul consilier Andrei Săndel: Probabil. Nu știu. 
     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Vă mulțumesc, mai sunt alte discuții cu privire la 
acest proiect? Vă rog domnul Câinaru. 
      Domnul consilier Câinaru Codruț: Dar a spus domnul inginer că acolo se face o extindere, l-
aș ruga pe domnu Răcaru dacă tot e de față și în urmă cu 6 luni de zile în urma anchetelor făcute de 
Poliția Locală și trimise la Taxe și Impozite urma să le mărim taxele și impozitele cu 500% . Dânsul 
este în măsură și cred că are aparatul necesar, am văzut că activitatea a început să și-o posteze ceea 
ce este un lucru bun ca lumea să știe ce face, dar bănuiesc că și această extindere este o constructive 
legală cum sunt multe de altfel în Giurgiu în acest moment, v-aș ruga ca pănâ la următoarea ședință 
de consiliu măcar să identifice câteva, sau câte poate dânsu, cât poate acest aparat al Poliției Locale 
construcțiile care, în principiu orice fel de construcție cum bine știți trebuie să aibă un panou cu cine 
execută construcția, termenul de realizare, termen de finalizare sunt atâtea construcții care nu au 
acest panou deci înseamnă că în principiu au autorizație de construcție, în principiu au aturizație 
dacă nu au afișaj haideți să îi identificăm și putem aduce niște bani la bugetul local de acolo și 
puteți să începeți chiar din piață unde sunt multe construcții care sunt neautorizate, dar sunt 
construții acum care se construiesc și vedeți și cu această construcție care se extinde care totuși e 
autorizată. Mulțumesc. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc domnule consilier, mai sunt discuții 
cu privire la acets proiect? 
    Domana consilier Săndulescu Petronela: Nu am primit raspunsul dacă există autorizație de 
construcție pentru stația CNG.  
    Doamna Ionescu Emilia: Pot eu să răspund nu există autorizație. 
    Domana consilier Săndulescu Petronela: Mulțumesc frumos. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Vă mulțumesc, alte discuții? Dacă nu mai sunt, o 
să supun la vot proiectul știu că domnul Măroiu a solicitat retragerea acestuia, însă în lipsa 
inițiatorului nu avem aceasta posibilitate, deci voi supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este 
pentru? 4 consilieri – Muscalu Ionel, Costache Robert, Bușcu Gheorghe și Gâdea Gheorghe 
Împotrivă? 10 consilieri – Andrei Săndel, Peptănaru Gigica, Nichita Tereza, Săndulescu Petronela, 
Câinaru Codruț, Cioacă Ionuț, Nicorescu Gelu, Țigănilă George, Măroiu Marian și Ion Marian. Se 
abține cineva? 4 abțineri – Sârbu Adelina, Daut Adrian, Damian Marian și Pană Gheorghe. Vă 
mulțumesc, proiectul a fost respins.    

Proiectul 13: Proiect de hotărâre nr.218/18.07.2023 privind declararea unei locuințe aflate în 
fondul de locuințe sociale al Municipiului Giurgiu drept locuință de necesitate și repartizarea 
acesteia. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 



    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? 1 abținere domnul Muscalu Ionel. Proiectul a 
fost aprobat cu majoritate. 

Proiectul 14: Proiect de hotărâre nr.227/21.07.2023 privind modificarea Regulamentului de 
Organizare și Funcționare al Consiliului Local al Municipiului Giurgiu. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost aprobat cu unanimitate. 

Proiectul 15: Proiect de hotărâre nr.226/20.07.2023 privind aprobarea Studiului de 
Fezabilitate pentru „Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în 
Județul Giurgiu, în perioada 2014-2020”, a indicatorilor tehnico-economici și alocării din 
bugetul local a valorii cofinanțării investițiilor și împuternicirea domnului Viceprimar 
Muscalu Ionel în calitate de reprezentant al Municipiului Giurgiu în Adunarea Generală a 
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „Sănătate Asigurată prin Apă Curată” pentru 
exprimarea votului în favoarea proiectului. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Vă rog domnule 
Măroiu. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Am să îl rog pe domnul Muscalu să ne spună și nouă care 
este mandatul dumnealui, noi nu prea înțelegem din ce... 
     Domnul consilier Muscalu Ionel: Păi dumneavoastră mi-l dați. 
     Domnul consilier Măroiu Marian: Păi cu ce mandat, asta este problema. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Bun, mai sunt discuții pe acest proiect?  
     Domnul consilier Muscalu Ionel: Nu are legătură cu scumpirea apei sau ceva de genul acesta, 
să se știe clar. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Dacă nu mai sunt discuții pe acest proiect îl voi 
supune la vot, cine este pentru?  
     Domnul consilier Muscalu Ionel: Eu mă abțin. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Împotrivă? Abținei? Proiectul a fost aprobat cu 
17voturi pentru. 

Proiectul 16: Proiect de hotărâre nr.220/19.07.2023 privind alegerea preşedintelui de şedinţă 
al Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, pentru perioada august - octombrie 2023. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții?  
    Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Îl propun pe domnul Damian Marian. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, mai sunt alte propuneri? Dacă nu mai 
sunt alte propuneri supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 1 abținere – Damian 



Marian. Proiectul a fost aprobat cu 17 voturi pentru avându-l pe domnul viceprimar Damian drept 
președinte de ședință pe perioada următoare. 

PUNCTE SUPLIMENTARE 

Punctul 1: Proiect de hotărâre nr.228/24.07.2023 privind aprobarea modificării Hotărârii 
Consiliului Local nr.360/28.10.2021 privind aprobarea bugetului actualizat al proiectului 
Lucrări de intervenții pentru creșterea performanței energetice a blocurilor de locuințe, 
Municipiul Giurgiu, Ansamblul 5, cod SMIS 119399, modificată prin Hotărârea Consiliului 
Local nr.368/24.11.2022. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Da vă rog domnul 
Cioacă. 
    Domnul consilier Cioacă Ionuț: Vreau să se consemneze că nu particip, nu votez la acest punct. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Vă mulțumesc, s-a consemnat poziția domnului 
consilier Cioacă. Dacă nu mai sunt discuții cu privire la acest proiect, voi supune la vot. Cine este 
pentru? Împotrivă? Abțineri? Proiectul a fost aprobat cu unanimitate. 

Punctul 2: Proiect de hotărâre nr.229/24.07.2023 privind aprobarea modificării Hotărârii 
Consiliului Local nr.249/29.07.2021 privind aprobarea bugetului actualizat al proiectului 
Lucrări de intervenții pentru creșterea performanței energetice a blocurilor de locuințe, 
Municipiul Giurgiu, Ansamblul 3, cod SMIS 119400, modificată prin Hotărârea Consiliului 
Local nr.237/28.07.2023. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc, proiectul a fost aprobat cu 
unanimitate. 

Punctul 3: Proiect de hotărâre nr.230/24.07.2023 privind modificarea tarifului pentru 
serviciile de pază ale agenților de securitate la societatea PAZĂ PUBLICĂ GIURGIU S.A. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil.     
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei servicii publice, muncă şi 
protecţie socială. 



    Domnul consilier Pană Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost aprobat cu unanimitate. 

Punctul 4: Proiect de hotărâre nr.231/24.07.2023 privind modificarea Regulamentului privind 
închirierea ambarcațiunilor de agrement fără motor și a spațiilor din incinta Centrului de 
Agrement Canal Cama, din Municipiul Giurgiu. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil.     
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost aprobat cu unanimitate. 

Punctul 5: Proiect de hotărâre nr.232/25.07.2023 privind aprobarea tarifelor practicate de 
societatea GIURGIU SERVICII PUBLICE S.A. pentru activitățile de salubrizare stradală, 
dezinsecţie, dezinfecţie şi deratizare și iluminat public, în Municipiul Giurgiu. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil.     
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei servicii publice, muncă şi 
protecţie socială. 
    Domnul consilier Pană Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost aprobat cu unanimitate. 

Punctul 6: Proiect de hotărâre nr.233/25.07.2023 privind aprobarea Actului adițional nr.3 la 
Contractul de delegare a gestiunii serviciului public de salubrizare stradală în Municipiul 
Giurgiu nr.18.635/1.699 din 21.04.2022. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil.     
     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei servicii publice, muncă şi 
protecţie socială. 
    Domnul consilier Pană Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost aprobat cu unanimitate. 

Punctul 7: Proiect de hotărâre nr.234/25.07.2023 privind aprobarea Actului adițional nr.2 la 
Contractul de delegare prin gestiune directă a Serviciului public de dezinsecţie, dezinfecţie și 
deratizare în Municipiul Giurgiu, nr.17.018/1.525 din 12.04.2022. 

    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil.     



     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei servicii publice, muncă şi 
protecţie socială. 
    Domnul consilier Pană Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost aprobat cu unanimitate. 

Punctul 8: Proiect de hotărâre nr.235/25.07.2023 privind aprobarea Contului de execuţie 
consolidat al Bugetului de venituri și cheltuieli pentru trimestrul II 2023. 

     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? 
     Doamna Săndulescu Petronela: Eu aș vrea să felicit cumva executivul primăriei și nu numai 
pentru că uitându-mă pe bugetul de execuție, observ că față de aceiași perioadă a anului trecut 
încasările la bugetul primăriei sunt mult mai mari pot spune cu 40 și ceva la sută, se vede că s-au 
primit bani, se vede că s-au încasat bani pe sume defalcate cu impozitul pe venit 39 de milioane 326 
de mii 383 s-au încasat din TVA , dau câteva exemple. Deci iată că întradevăr stăm bine la încasări, 
vă mulțumesc frumos. 
     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc doamna consilier, mai sunt discuții? 
Domnul Măroiu. 
     Domnul consilier Măroiu Marian: Felicitări primarului.  
     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc dacă nu mai sunt discuții cu privire la 
acest proiect am să îl supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Proiectul a fost aprobat 
cu unanimitate. 

Punctul 9: Proiect de hotărâre nr.236/25.07.2023 privind suplimentarea Bugetului centralizat 
al instituţiilor publice finanțate integral sau parţial din venituri proprii şi subvenţii pe anul 
2023. 

     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost aprobat cu unanimitate. 

Punctul 10: Proiect de hotărâre nr.237/25.07.2023 privind aprobarea rectificării Bugetului 
local de venituri şi cheltuieli pe anul 2023. 

     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost aprobat cu unanimitate. 
     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Avem o informare pe ordinea de zi este o circular 
trimisă de Instituția Prefectului înregistrată la Primăria Municipiului Giurgiu cu privire la 
obligativitatea ca actele administrative – hotărârile cu caracter individual privind persoane să fie 
luate întotdeauna prin vot secret, cu excepțiile prevăzute de lege, sunt convins că toată lumea a avut 
ocazia să treacă în revistă această informare și dacă mai sunt disucții de purtat la capitolul diverse 
acum aveți ocazia. 



        DIVERSE 

      Domnul consilier Muscalu Ionel: Am ridicat primul mâna, aveți pe masă 2 invitații dragi 
colegi consilieri, mâine este un proiect al primăriei împreuna cu Asociația Pro-Democrația care 
invită la consultare publică toți cetățenii din Municipiul Giurgiu, iar eu vă invit pe dumneavoastră 
să participați la această întânlire pentru că este utilă și interesantă, un instrument care poate să aducă 
mai aproape de noi toate doleanțele cetățenilor noștri, așa că vă rog să fiți și dumneavoastră acolo. 
De asemenea o altă invitație v-o fac sâmbătă la ora 9:00 la Ziua Imnului.  
     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Vă mulțumesc frumos domnul Muscalu dacă mai 
există…vă rog domnul Câinaru. 
     Domnul consilier Câinaru Codruț: Domnule președinte am și eu o rugăminte pentru cei care 
întocmesc această ordine de zi, nu știu cum se întâmplă dar de obicei avem o ordine de zi cu 
proiectele normale care înseamnă ajutor de carte și se afișează cu 4-5 zile înainte, iar proiectele cu o 
importanță deosebită cum e cel cu bugetele de la Giurgiu Servicii Publice și celelalte pe 
suplimentare sunt puse în data de 26, nici nu apucăm, vă dați seama că este foarte greu toți 
consilierii au ceva de făcut, să pui 16 proiecte după care pui 10 suplimentare cu impotanță mult mai 
mare, sau marea majoritate au o impotanță mult mai mare decât cele care au fost afișate acum o 
săptămână mi se pare ciudat. Ok nu am nimic împotrivă hai de să lăsăm că dacă aprobarea tarifelor 
se întâmpla luna viitoare nu se termina în Giurgiu… Servicii Publice și aveam timp să analizăm le 
puneam pe ordinea de zi într-o ședință ulterioară sau făceam o extraordinară și atunci aveam și timp 
să stăm de vorbă că așa votăm aici și nu apucăm să vedem despre ce este vorba, în 24 de ore nu ai 
cum să citești 10 cu tot cu documentație, eu mă simt cumva vinovat. 
     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Apreciez în a fi pertinentă poziția domnului 
Câinaru și am să rog personalul responsabil să aibă în vedere pe viitor astfel încât să poată permite 
tuturor consilierilor timp amplu să parcurgă proiectele care au impotanță esențială pentru 
comunitatea noastră. Dacă mai sunt alte discuții? Vă rog doamna Peptănaru. 
      Doamna consilier Peptănaru Gigica: Știe cineva să îmi spună, sau cum se poate reglementa o 
situație, noi suntem un oraș mic dar suntem deranjați de alarmele de la mașinile de poliție, de la 
ambulanță, de la pompieri care sunt folosite de cele mai multe ori, eu am văzut la mine pe stradă nu 
este nicio mașină dar în momentul în care ei trec, ambulanța este.. 
     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Vă referiți la semnalele acustice și luminoase ale 
autospecialelor de poliție. 
      Doamna consilier Peptănaru Gigica: Da, mă deranjază că nu e modic, nu știu dacă ați 
observat. 
     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Nu cred că este de competența noastră. 
     Doamna consilier Peptănaru Gigica: Și noaptea trec și este aceeași situație am urmărit să văd, 
nu știu dacă depinde…. 
     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Nu cred că avem un cadru legal prin care să 
putem impune. 
     Domnul consilier Muscalu Ionel: Există cadru legal prin care se dă drumu la semnalele 
acustice și luminoase. 
     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Nu putem noi să le impunem. Alte subiecte la 
capitolul diverse? Dacă nu mai sunt alte subiecte la capitolul diverse vă mulțumesc pentru prezență. 

Ședința se încheie la ora 14:55.  

        P R E Ș E D I N T E,                                  SECRETAR GENERAL,  
              Daut Adrian                                                Băiceanu Liliana 

                                                                                                                                                                                                       Întocmit 
Ionete A. 
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